

Jarzyna, Grzegorz (1968-)

Artykuły - Wywiady

Artykuły z lat 1998-2012

1998

Myślał o filmie, wybrał teatr. – **Przekrój**, 15.02.1998.

1999

Schiller, Anna. Artysta swoich czasów. – **Życie**, 18.01.1999.

Wereszczyńska, Katarzyna. Dynamit u Fredry fascynuje Sylwię Torsh.
- **Życie Warszawy**, 12.03.1999.

„Laur Konrada” dla Grzegorza Jarzyny. - **Głos Szczeciński**, 13/14.03.1999.

Laur dla Jarzyny. - **Trybuna Śląska**, 13/14.03.1999.

Intrygująca interpretacja komedii Fredry. - **Życie Warszawy**, 15.03.1999.

Skocza, Marek. Gombrowicz krzepi. - **Dziennik Zachodni**, 15.03.1999.

Schiller, Anna. Jarzyna? Wyborny! – **Życie**, 13.04.1999.

Cieślak, Jacek. Bzik z dymisjami. – **Rzeczpospolita**, 7.07.1999.

Wakar, Jacek. Awantura o Jarzynę. – **Życie**, 8.07.1999.

Krajewska, Aldona. [Pisząc o nim prasa chętnie...]. - **Pani**, 11.1999, nr 11.

2000

Teatr łączy Europę. - **Życie Warszawy**, 14.03.2000.

Kłopocka, Iwona. Jak wolno robić Fredrę?
- **Nowa Trybuna Opolska**, 4.04.2000.

Kłopocka, Iwona. Grand Prix dla Jarzyny.
- **Nowa Trybuna Opolska**, 10.04.2000.

Grzegorz Jarzyna i jego aktorzy. – **Rzeczpospolita**, 10.04.2000.

Kłopotcka, Iwona. Od olśnienia do osłupienia.
- **Nowa Trybuna Opolska, 11.04.2000.**

Kolejna nagroda dla Jarzyny. - **Życie Warszawy, 11.04.2000.**

Schick, Piotr. Młode lwy Europy. – **Trybuna, 9.06.2000.**

Pawłowski, Roman. Dzika Iwona. - **Gazeta Wyborcza, 20.07.2000.**

Jarzyna mistyczny Marie – Celcie Beranger „La Provence”.
- **Gazeta Wyborcza, 25.07.2000.**

Czułem się jak szczęśliwa marionetka. – **Teatr, 9.09.2000.**

Do trzech razy sztuka. – **Przekrój, 15.10.2000.**

2001

Lupa i Jarzyna. – **Rzeczpospolita, 5.01.2001.**

Sieradzki, Jacek. Bażant na tacy. – **Polityka, 23.06.2001.**

Ważyńska, Dorota. Reżyserzy z ratusza. - **Gazeta Wyborcza, 12.07.2001.**

2002

Pietkiewicz, Małgorzata. Gołe staruszki i sedes na scenę.
- **Super Express, 5/6.01.2002.**

Szczerbowska, Katarzyna. Miałam kiedyś takie piękne ciało.
W: **Życie. – 17.01.2002.**

2003

Pawłowski, Roman. Bzik powszechny. - **Gazeta Wyborcza, 12.09.2003.**

Pawłowski, Roman. Jarzyna nieświeży. - **Gazeta Wyborcza, 3.11.2003.**

Kowalczyk, Janusz R. Rozmaitości centralne. – **Rzeczpospolita, 6.11.2003.**

2004

Targoń, Joanna. Warszawska szkoła terenowa.
- **Gazeta Wyborcza, 12.08.2004.**

Cieślak, Jacek. Muzyczna „Iwona” Gombrowicza.
- **Rzeczpospolita, 20/21.11.2004.**

Gruszczyński, Piotr. Paryż wzięty? - **Gazeta Wyborcza, 22.11.2004.**

2005

Bruzda, Jolanta. Wszyscy gramy w seks. - **Gazeta Wyborcza, 8.07.2005.**

Pawłowski, Roman. Bzik schodzi z afisza. - **Gazeta Wyborcza, 21.12.2005.**

2006

Pawłowski, Roman. Teraz Polska u Jarzyny. - **Gazeta Wyborcza, 31.05.2006.**

2007

Cieślak, Jacek. Współczesna „Medea” w Wiedniu to opowieść o poczuciu obcości. – **Rzeczpospolita, 30.12.2006/1.01.2007.**

Cieślak, Jacek. Mocny thriller Jarzyny w Burgtheater.
- **Rzeczpospolita, 23.11.2007.**

2008

Cieślak, Jacek. Nasz „Macbeth” w Nowym Jorku.
- **Rzeczpospolita, 17.06.2008.**

Basara, Zbigniew. Makbet Jarzyny w Nowym Jorku.
- **Gazeta Wyborcza, 18.06.2008.**

Klich, Aleksandra. Jak Grzegorz Jarzyna nie został górnikiem.
- **Gazeta Wyborcza, 18.12.2008.**

2009

Marczyński, Jacek. Operowy thriller Jarzyny.
- **Rzeczpospolita, 24/25.01.2009.**

Kowalczyk, Janusz R. Uwiedzenie i porzuceni.
- **Rzeczpospolita, 3.02.2009.**

Derkaczew, Joanna. Jarzyna delikatny i wierny.
- **Gazeta Wyborcza, 6.02.2009.**

Drewniak, Łukasz. Pustynia Boga. Grzegorz Jarzyna prowadzi...
- **Przekrój, 12.02.2009.**

Weryńska, Joanna. Między Masłowską a Jarzyną dobrze jest.
- **Gazeta Krakowska, 9.12.2009.**

Niemczyńska, Małgorzata I. Balkon przez komunistów urwany.
- **Gazeta Wyborcza, 9.12.2009.**

Targoń, Joanna. Dwa razy Jarzyna. - **Gazeta Wyborcza, 14.12.2009.**

Weryńska, Joanna. Jarzyna wygrał Boską Komedie.
- **Gazeta Krakowska, 16.12.2009.**

2011

Marczyński, Jacek. Monachijski sukces Grzegorza Jarzyny.
- **Rzeczpospolita, 2.03.2011.**

2012

Małatyńska – Stankiewicz, Agnieszka. Pasja Pendereckiego w kosmicznej kopule. - **Dziennik Polski, 1.02.2012.**

Handzlik, Tomasz. Jarzyna z „Pasją”. - **Gazeta Wyborcza, 20.02.2012.**

Marczyński, Jacek. Młody Polak nie boi się poprawiać Szekspira.
- **Rzeczpospolita, 19.03.2012.**

Wolak, Urszula. Penderecki z Jarzyną przygotowują „Pasję...”.
- **Gazeta Krakowska, 19.03.2012.**

Dębowska, Anna S. Penderecki, Jarzyna, Pasja.
- **Gazeta Wyborcza, 19.03.2012.**

Gazur, Łukasz. Jarzyna zachwyca i dzieli krytyków.
- **Dziennik Polski, 16.08.2012.**

Wywiady z lat 1997-2009

1997

Z Witkacym na Nową Gwineę : [rozmawiała: Irena Maślińska].
- **Express Wieczorny, 28.02.1997.**

1998

Pod swoim nazwiskiem : [rozmawiała: Dorota Wyżyńska].
- **Gazeta Wyborcza, 17/18.10.1998.**

1999

Teraz będę kobietą : [rozmawiała: Dorota Wyżyńska].
- **Gazeta Wyborcza, 16/17.01.1999.**

Leszczuk przychodzi podglądać. [rozmawiał: Jacek Cieślak].
- **Rzeczpospolita, 30/31.01.1999.**

Fredro jest czaderski : [rozmawiali: Zdzisław Pietrasik, Jacek Sieradzki].
- **Polityka, 13.02.1999.**

Mann w acid clubie : [rozmawiali: Agnieszka Czajkowska, Leszek Pułka].
- **Gazeta Wyborcza, 26.05.1999.**

2000

Drabinka, komputer i waleriana : [rozmawiała: Dorota Wyżyńska].
- **Gazeta Wyborcza. – 13/14.05.2000.**

Melodramat o wariacie : [rozmawiał: Jacek Cieślak].
- **Rzeczpospolita, 23.05.2000.**

Pragnę stworzyć teatr pokoleniowy – mówi Grzegorz Jarzyna : [rozmawiała: Teresa Węgrzyn]. - **Dziennik Polski, 31.07.2000.**

2001

Seler dowcipny : [rozmawiała: Dorota Wyżyńska] .
- **Gazeta Wyborcza, 10.05.2001.**

2002

Teatr – laboratorium : [rozmawiała: Dorota Wyżyńska] .
- **Gazeta Wyborcza, 12/13.01.2002.**

Teatralny cyrograf : [rozmawiał: Jacek Cieślak].
- **Rzeczpospolita. – 3/4.08.2002.**

2003

Dotacje zastąpimy pracą : [rozmawiał: Jacek Cieślak].
- **Rzeczpospolita, 25.06.2003.**

2005

Na szekspirowskiej autostradzie : [rozmawiał: Jacek Cieślak].
- **Rzeczpospolita, 14/15.05.2005.**

2007

Teatr przeciw rzeczywistości : [rozmawiała: Hanna Dobrzyńska].
.- **Dziennik, 29.05.2007.**

2009

Świętość i destrukcja : [rozmawiał: Łukasz Drewniak].
- **Przekrój, 12.02.2009.**

Bardzo przyjemna kąpiel : [rozmawiała: Jolanta Ciosek]
– **Dziennik Polski, 7.12.2009.**

Złapać dystans wobec siebie : [rozmawiała: Jolanta Ciosek].
- **Dziennik Polski, 11.12.2009.**

Złapać dystans wobec siebie : [rozmawiała: Jolanta Ciosek].
- **Dziennik Polski, 11.12.2009.**

